
Referat bestyrelsesmøde den 7. november 2023 

Tilstede: Heidi, Michael, Christina, Sophie, Mette, Vicki og Per 

 

Nyt fra formanden: 

Der er kommet besked om at der kommer brandtilsyn på rideskolen. De tjekker røgalarmer, brandslukkere, 

brandtæpper osv. så det er iorden. 

Der er blevet lavet et stykke papir, som man skal underskrive, hvis man får eller har nøgler til rideskolen Så 

bestyrelsen kan få styr på hvor mange der er. 

Der er gang i at få ryddet godt og grundigt op i alle gemmerne efter mange års samling i sadelrummet ved 

rideskolen og div. skabe. Så man kan finde de ting til hestene som kan og skal bruges. Resten smides ud. Der 

er røget ca. 4 trailerfulde på genbrugen og projektet er ikke helt i hus endnu. 

Der er blevet rykket rundt på forskellige titler i bestyrelsen og disse kan ses på hjemmesiden, som gerne 

skulle være opdateret. 

Juniorudvalget er midlertidig nedlagt. 

 

Nyt fra rideskolen: 

Oprydning efter overdragelse af daglig drift af rideskolen. Der er mange ting som de nye kræfter skal sætte 

sig ind i og måske ændre med tiden. 

Der vil blive omrokeret på de forskellige ridehold og måske lagt lidt sammen for at gøre plads til nye hold – 

tiltag. 

Der er stadig en del skadede og halte heste. Dyrlægen er inde over. 

Geo er fjernet fra springhold, da han ikke kan holde til det mere. -På opfordring fra dyrlægen. 

Der vil komme sadelmager til rideskolehestene, så vi kan få de rigtige sadler til vores heste, så de ikke går og 

har ondt. Det kunne også være derfor, at de ikke altid er lige samarbejdsvillige. Der mangler stadig en sadel 

til Cassie. Måske sadelmageren har en løsning. 

Salg af Darremore, som ikke helt er faldet til hos os endnu efter godt 2 år. Salget kunne måske give en 

mulighed for køb af måske to nye heste til rideskolen. 

Mangler stadig hjælp til vask af div. tæpper og underlag, som er ret ulækre. 

Ved start til stævner skal man have træner til at hjælpe. Det vil sige, at man lejer ”hest og træner”. 

Der er ved at blive lavet opstart af kæphestehold om onsdagen kl. 16 – 17. Træner er fundet. 

Der er stadig godt fyldt op på holdene og der er stadig ventelister på div. hold. 

Der er problematik om hvordan og hvor der sadles op på rideskolegangen og det vil bestyrelse få fortalt de 

forskellige ridelærer, så det kommer på plads. 



Gammel regel er støvet af:  

Hvis man ikke går på dressurhold, må man ikke gå på springhold, hvis man er rideskoleelev. 

Men man må godt gå på springhold, hvis man kommer ude fra med egen hest/pony. 

 

Nyt fra stalden: 

Der er lidt problemer med hvordan man lige kan hjælpe de forskellige der har indluk, når de kommer med 

heste fra fold. Så trækker man lige trillebøren ind i boksen, så der er plads eller lige tager den ene hest og 

holder eller sætter i boks. Så går det hele meget nemmere. 

Det er blevet bestemt, at der må hænge en ”sko kasse” på de nye bokse i farven hvid eller sort. Til foder, da 

der er nogle, der ikke kan finde ud af at finde en ordentlig ”taske”. 

Der er måske endelig kommet to nye aftenvagter (Laura og Alba). Så Caroline kan få nogle aftener fri i 

weekenden.  

Der bliver snakket om hvordan vores ridelærer tiltaler elever og forældre. Det vil blive påtalt overfor 

ridelærerne at det skal være iorden. Så der ikke klages over det. 

 

Nyt fra stævne: 

Der er blevet snakket om ”rid for dommer”. Måske 10. december. 

Juleopvisning for rideskolen den 16. december, hvor der hygges og rides for forældre, søskende, 

bedsteforældre, familie og venner.  

Der vil prøves at søge på flere dressurstævner. 

Så er der vores eget stævne den 25. – 26. november. Der skal bruges hjælpere til de samme opgaver som vi 

plejer. Håber der er mange som vil give en hjælpende hånd, samt at der kommer en masse startere. Det vil 

være dejligt. 

Nyt fra sponsorudvalget: 

Sørbymarked er opgjort og vi har været ude til generalforsamling og fået vores andel af overskuddet. Men 

der måtte vi lægge protest ind. For der var vi ikke enige om beløbet og det ville formanden lige tage hjem og 

regne på. Han vendte tilbage og fortalte, at der var sket en udregningsfejl på de fleste beløb, som skulle 

udbetales, og rideklubbens var en af disse. Som vi lige hurtigt kunne regne ud, så var der kun udbetalt ca. ¼ 

af hvad vi skulle have. 

Ranglisterne går godt lige pt. 

Der skal indstilles til SLG Guld inden længe. 

 

Nyt fra materialeansvarlig: 



Den lille grønne traktor er endnu engang blevet ødelagt og ingen af de to morgenvagter eller Alberte vil 

indrømme at de er kommet til at ødelægge døren igen. Det ville bare være rart, hvis man kom og fortalte, at 

man har gjort et eller andet, så det kan blive ordnet i en fart. Det kan jo ske for enhver. 

Måske endnu en gang en lille snak med Alberte om hvordan vores materiel skal behandles. 

Der er blevet ordnet harver til vores baner, så de kan klare vinteren. 

Der er åbnet for div. el-ting til vores vand, så det forhåbentlig ikke fryser, når frosten sætter ind. 

Der er bestilt en tømrer til at ordne udhæng på det store ridehus og der er ved at blive lavet lys på gavlene 

af begge ridehuse ned mod vinterfoldene.  

Lyset ved parkeringspladsen tjekkes. 

Varmepumpen i rytterstuen har der været reparatør til, og de vil vende tilbage med tilbud på reparation. 

 

Nyt fra kasseren: 

Vores økonomi halter, da der har været ret mange udgifter de sidste par måneder. Nogle enkelte rigtig store. 

Så måske en lille prisstig igen. 

Der er fundet et hul i betalingen af centerkort og det skal der strammes rigtig meget op på. Der er sat folk 

på sagen, da der mangler en del penge på det område. Folk udefra glemmer at betale når de låner 

ridehuset. Af en eller anden årsag. Der hænger ellers skilte i begge haller.  

De fleste penge som er tjent på Sørbymarkedet vil blive brugt på ny bund i det store ridehus, så det er klar 

til næste stævne den 25. – 26. november. 

Vi er ikke lige helt enige (bogholder og kasserer) med vores bank som lige pt. sætter sig på tværs med alt 

hvad vi gør, så vi kigger på alternativer til Sydbank hurtigst muligt. 

 

Nyt fra kiosken: 

Kiosken kører ok. Men der kan stadig strammes op angående mad til stævnerne. 

 

Næste møde den 12. december 

 

 


